

Referat fra bestyrelsesmøde 23. september 2025

Deltagere

- Formand Stefan Lildal-Schröder
- Næstformand Pernille Høxbro
- Kasserer Anni Køster
- Bestyrelsesmedlem Jens Henrik Kock
- Bestyrelsesmedlem Carsten Brix
- Bestyrelsesmedlem Tommy Fuglsang Kristensen
- 1. Suppleant Hans Sørensen
- Bademester Tom Nielsen (fast deltager)

Afbud:

- Bestyrelsesmedlem Kim Severinsen
- Formand for festudvalget Torben Lykke Hansen

Dagsorden

(O)rientering, (D)røftelse, (B)eslutning (U)dvidet sagsfremstilling under dagsordenen ("Bilag") indikerer at der er ekstra materiale til punktet.

1. Godkendelse af dagsorden (B)

Dagsorden blev godkendt

2. Orientering fra omverden og udvalg

Ad 1. Besøg fra GUS-udvalget på GUS-aktivitet og drøftelse af budget

Camilla fra GUS teamet orienterede om, at der var kommet et rigtig godt sammenhold i GUS-teamet og at alle var enige om retningen. GUS-teamet kommer med bud på et revideret GUS-kodeks. Formanden roste de store fremskridt der var sket og oplyste at bestyrelsen gerne ville give input i forhold til det reviderede GUS-kodeks.

De nye gusmestre har fået 20 timers undervisning og undervisningen har også bidraget til aryste hele teamet sammen, så den inderne gusmester uddannelse været en rigtig god oplevelse.

GUS-teamet glæder sig rigtig meget til at det bliver muligt at tilmelde, via det nye medlemsadministrationssystem Go-member.

Pernille spurgte til hvorledes det midlertidige pindesystem for gus var blevet modtaget og Camilla svarede, at det var blevet godt modtaget af de fleste og at ordningen fungerer.

Med udgangspunkt i den fremsendte merudgiftssag spurgte Pernille spurgte, hvad der lå i posten 'uniform'. Camilla svarede at det var shorts, tank-top eller t-shirts med logo.

Camilla spurgte til hvorledes bestyrelsen stillede sig i forhold til om der skulle være lys i saunaen. Punktet er blevet behandlet på et tidligere bestyrelsesmøde og at det var bestyrelsens holdning at lyset skulle være tændt i forhold til sikkerhed.

Afslutningsvis blev der informeret om, at førstehjælpsuddannelse er på plads og at der bliver afholdt undervisning 21/10, hvor alle 13 gusmestre deltager.

Bestyrelsen valgte at imødekomme GUS-mestrenes budgetforslag.

Ad 2. Status på medlemsystem / plan for konvertering

Jens orienterede om status på arbejdet med skift af medlemsadministration fra Klubmodul til GoMember. Jens skal sende opdateret medlemsliste til GoMember hvorefter der skal afholdes møde med GoMember om den videre migrering.

Formanden bekræftede, at den eksisterende betalingsaftale med Nets var opdateret med nye kontooplysninger og det blev besluttet, at vi i første omgang nøjes med betalingsaftaler på kort

Ad 3. Status på medlemsadministration (ind- og udmeldelser, mails i indbakken)

Tom informerede om, at der var den del medlemmer, der havde henvendt sig om, at de ikke havde kunnet betale.

Anni informerede om at der var 288 der endnu ikke havde betalt. Alle de medlemmer der havde skrevet at de ikke havde kunnet betale, havde fået svar med nyt betalingslink. Anni ville sende rykker ud til dem endnu ikke har betalt.

Formanden understregede vigtigheden i, at Valkyriens medlemsadministration hurtigst muligt kom over i det nye system og at Tom blev involveret i forhold til kodning af armbånd. Medlemsadministrationen skulle meget gerne over på det nye system inden udgangen af oktober.

Ad 4. Status på flytning af bank

Formanden orienterede om skift at han forventede at skiftet forventes gennemført indenfor 1 uge.

Ad 5. Status på sauna 2 og proces/ valg af dato til ekstraordinær generalforsamling

Formanden orienterede om at de rådgivende arkitekter har været forbi og taget billeder til brug for deres visualiseringer. Formanden forventer at vi modtager opdateret materiale om ca. 1 uge.

Der var en drøftelse af tidspunkt for ekstraordinær generalforsamling og der var enighed om at medio november ville være hensigtsmæssigt, eventuelt om formiddagen lørdag den 15/11 kl. 10:00 eller 20/11 kl 19:00 som alternativ i Rishøj hallen. Pernille ville undersøge med Rishøj hallen og vende tilbage.

Ad 6. Information om drift og vedligeholdelse (v/ Bademestereen)

Tom informerede om at der var kommet stik i skabet, så der kunne monteres vaskemaskine. Der var endnu ikke købt låger eller opvaskemaskine, på grund af manglende dankort, men det ville blive bestilt snarest muligt.

Tom spurgte om vi skulle sætte gang i en renovering af de udendørs badefaciliteter, hvilket der var tilslutning til.

Tom informerede om, at der var kommet nye vandhaner og nye skilte op med klubbens regler. Der var en drøftelse angående afskærmning og varmelegemer på saunaovnen og formanden konkluderede, at vi med fordel kunne indhente tilbud på ny ovn der understøtter behovet.

Tom opfordrede Festudvalget til at benytte de nyindkøbte rammer til at informere omkring kommende aktiviteter og Jens informerede om at hjemmeside var opdateret med arrangementer og tidligere referater.

Tom og Anni havde fået startet godt op på den nye sæson med intromøder m.v. og der var fortsat god interesse fra potentielle medlemmer.

3. Indkomne forslag

Formanden oplyste at følgende forslag var indkommet

3a – Vilkår for besøg af børn i Valkyrien (D)

Næstformanden havde indstillet at bestyrelsen drøftede børneåbningstiderne om søndagen, herunder om der skulle indføres aldersbegrænsning blev drøftet, herunder mulige aldersgrænser og tidsrum.

Der var en drøftelse heraf, herunder øvrig gæstepolitik, uden at der blev konkluderet.

3b – Forslag til nye vedtægter

Formanden havde indstillet at bestyrelsen drøftede udkast til nye vedtægter for Valkyrien.

Forslaget blev drøftet og der var enighed om linjen. Der blev nedsat et udvalg der skulle revidere vedtægterne, bestående af Stefan, Pernille, Carsten og eventuelt Torben

4. Punkter til næste møde

Følgende punkter blev besluttet:

- Ekstraordinær generalforsamling angående sauna 2

5. Eventuelt (D)

Næste møde der oprindeligt var aftalt til 22/10 flyttes til 5/11

Næste møde efter dette er kalendersat til 8/12